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Rijeka, 19.3.2019. 
Br:  102/2019 
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
 

s 18. sjednice Izvršnog odbora Riječkog sportskog saveza koja se održala u ponedjeljak , 
18.3.2019. godine u 17,00 sati u prostorijama Riječkog sportskog saveza, Verdijeva 11/III, 

Rijeka 
 
 

 
 
Prisutni članovi IO:  Miljenko Mišljenović, Dorotea Pešić Bukovac, Žarko Despot, Ivan 
Vukić, Marin Lovrović, Lores Agotić i Velimir Liverić 
 
 
Ostali: Slaviša Bradić, Bojan Sušanj i Željko Milanović 
 
 
 
v.d. predsjednica Dorotea Pešić Bukovac pozdravila je sve prisutne, te je stavila Dnevni red 
na glasanje 
Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
 
Dnevni red: 
 
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodnih sjednica Izvršnog odbora Riječkog sportskog 
saveza 

2. Preraspodjela sredstava unutar aktivnosti Treninzi natjecanje sportaša za 2018. 
godinu 

3. Izmjene financijskog plana za 2018. i 2019. godinu 
4. Usvajanje završnog računa RSS za 2018. godinu 
5. Razvrstavanje sportskih grana za 2019. i 2020. godinu 
6. Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u 

sportu Grada Rijeke za 2019. godinu 
7. Promjena osoba ovlaštenih za zastupanje RSS u Hrvatskom olimpijskom odboru 
8. Prijem novih članova u RSS 
9. Poziv za sjednicu Skupštine Riječkog sportskog saveza  
10. Razno 
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TOČKA 1. Usvajanje zapisnika sa 16. i 17. sjednice Izvršnog odbora Riječkog sportskog 
saveza i usvajanje razrješenja Samira Baraća na mjesto predsjednika RSS-a. 
 
Zaključak:  
Zapisnici sa 16. i 17. sjednice Izvršnog odbora Riječkog sportskog saveza i usvajanje 
razrješenja Samira Baraća na mjesto predsjednika RSS-a.jednoglasno su usvojeni. 
 
 
TOČKA 2. Preraspodjela sredstava unutar aktivnosti Treninzi natjecanje sportaša za 2018. 
godinu 
 
Zaključak: Jednoglasno je prihvaćen prijedlog Preraspodjela sredstava unutar aktivnosti 
Treninzi natjecanje sportaša za 2018. godinu 
 
 
TOČKA 3. Izmjene financijskog plana za 2018. i 2019. godinu 
 
Zaključak: Izvršni odbor jednoglasno je usvojio prijedlog Izmjene financijskog plana za 2018. 
i 2019. godinu 
 
 
TOČKA 4. - Usvajanje završnog računa RSS za 2018. godinu 
 
Zaključak:  
Izvršni odbor jednoglasno je usvojio završni račun Riječkog sportskog saveza za 2018. 
godinu.  

 
TOČKA 5. - Razvrstavanje sportskih grana za 2019. i 2020. godinu 
 
Stručne službe su na temelju Pravilnika o razvrstavanju sportskih grana, a koji se radi svake 
dvije godine, izradile novi prijedlog za 2019. i 2020. godinu. Velimir Liverić zamolio je da mu 
se pošalje Pravilnik kako bi mogao imati uvid u koeficijente gore navedenih. 
 
Zaključak: Jednoglasno je usvojen financijski plan Riječkog sportskog saveza za 2019. 
godinu 

 
TOČKA 6. Detaljni plan raspodjele financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u 
sportu Grada Rijeke za 2019. godinu 
 
Izvršni odbor na uvid je dobio materijal o detaljnoj raspodjeli financijskih sredstava unutar 
Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2019. godinu 
 
Izvršni odbor jednoglasno je prihvatio prijedlog o detaljnoj raspodjeli financijskih sredstava 
unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2019. godinu 
 
 
TOČKA 7. Promjena osoba ovlaštenih za zastupanje RSS u Hrvatskom olimpijskom odboru 
 
Zaključak: Jednoglasno se usvojio prijedlog da se za zastupanje Riječkog sportskog saveza 
u Hrvatskom olimpijskom odboru imenuje glavni tajnik Slaviša Bradić. 
 
TOČKA 8. Prijem novih članova u RSS 
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Zaključak: 
Jednoglasno je prihvaćeno da Izvršni odbor Riječkog sportskog saveza predloži Skupštini 
one klubove koji imaju potpunu dokumentaciju a to je: 
 

1. Klub za obaranje ruke Shark – Rijeka 
 

Izvršni odbor nije prihvatio zamolbu Hapkido kluba Rijeka Croatia da se primi u članstvo 
Riječkog sportskog saveza jer isti nije član Hrvatskog olimpijskog odbora. 
 
 
TOČKA 9. Poziv za sjednicu Skupštine Riječkog sportskog saveza s dnevnim redom 
 
Skupština Riječkog sportskog saveza održati će se u četvrtak, 28.3.2019. godine s početkom 
u 17,00 sati u prostorijama Riječkog sportskog saveza. 
 
TOČKA 10. Razno 
10.1. Zahtjev Ronilačkog kluba Nevera 
Ronilački klub Nevera dostavio je zamolbu za drugu kategoriju za natjecatelja Florijana 
Sandralja koji je trenutno stipendista treće kategorije, a za rezultat 12. mjesto od ukupno 15 
natjecatelja postignut na Svjetskom prvenstvu u ronjenju s perajama. 
Izvršni odbor nije prihvatio zamolbu RK Nevera uz napomenu da Komisija krene u ažuriranje 
Pravilnika i kriterija za postignute rezultate. 
 
 
10.2. Žalba KBK Sušak na izdata rješenja 
Kickboxing klub Sušak dostavio je žalbu na rješenje o pravu na naknadu za članice KBK 
Sušak Lorenu Jurišić i Saru Pešut, a za koje smatraju da iako ne ispunjavaju sve kriterije za 
razvrstavanju u II sportski razred zaslužuju ulazak u isti.  
Izvršni odbor odbio je gore navedenu žalbu i sportašice KBK Sušaka ostaju u III razredu 
kako i prema kriterijima RSS-a njihov rezultat pripada. 
 
 
 
 
 
 

Zapisničarka  v.d. predsjednica 
     
     

Ksenija Trninić  Dorotea Pešić Bukovac 
 
 
 


